
   

Vragen Commissie Economie 8 september 2023  
 

Vragen Fedde Peutz (PvdD), over Brief burger van 16 juni 2023 over Ontwikkeling en stagnatie N664 - 354653, agendapunt 9 
 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  
1. Deze betrokken burger is duidelijk teleurgesteld in de overheid, over de relatie 

tussen Provincie, Gemeente, Dorpsraad en dorpsbewoners. Kan GS aangeven hoe 
met Zeeland, met besluiten en adviezen van de Dorpsraad in dit dossier is 
omgegaan? 

De dorpsraden, van zowel ’s Heer Hendrikskinderen als ’s Heer 
Arendskerke is gedurende de hele voorgeschiedenis betrokken geweest. 
De dorpsraad van ’s Heer Hendrikskinderen is akkoord gegaan met de 
plannen. Met hun wensen is rekening gehouden. 

2. Klopt het dat de Gemeente Goes een ontmoedigingsbeleid heeft voor het gebruik 
van deze parkeerplaats voor vrachtwagens?  

Nee, dat is ons niet bekend. 

3. Klopt het dat de Provincie bewegwijzering heeft geplaatst om vrachtwagens naar 
deze parkeerplaats te leiden?  

Ja  

4. Indien uit de beantwoording van deze vragen blijkt dat er een strijd is tussen het 
beleid van de gemeente en dat van de Provincie wil ik van GS graag weten waarom 
zij beleid uitoefenen dat strijdig is met het gemeentelijk beleid ter zake, het is per 
slot van rekening de ambitie van GS om met Zeeland tot goed beleid te komen. 

Niet van toepassing gezien de antwoorden op vraag 2 en 3 

5. De betrokken burger geeft aan dat na een melding van het voorkomen van 
zeldzame orchideeën het perceel waarin deze orchideeën groeiden is gemaaid. Dat 
lijkt ons een kwalijke zaak. Kan GS aangeven of er inderdaad op deze manier is 
omgegaan met deze kwetsbare flora? 

Waarschijnlijk doelt de burger op het voorkomen van Bijenorchis en 
Bokkenorchis in 2021 op deze locatie. De groeiplaats van de orchideeën 
is na de melding van de aanwezigheid doorgegeven aan de maai 
aannemer en de groeiplaats is in 2021 niet gemaaid in het groei- en bloei 
seizoen van de 2 soorten. Einde zomer wordt de groeiplaats, zoals alles 
bermen, wel gemaaid. In 2022 en 2023 zijn beide soorten, ondanks 
herhaalde controle, niet vastgesteld. 

6. Kan GS aangeven hoe zij kwetsbare soorten en biodiversiteit in het algemeen beter 
zal beschermen? 

Met betrekking tot de bermen langs provinciale wegen passen wij op 
verzoek van uw Staten en daartoe beschikbaar gestelde middelen het 
zogeheten ecologisch bermbeheer op ca. 60 % van het oppervlakte. Dat 
wil zeggen vanaf half augustus worden de bermen gemaaid en wordt het 
maaisel afgevoerd. Door het ecologisch bermbeheer worden 
voedingsstoffen met maaisel afgevoerd en dit beheer bevorderd daarmee 
de biodiversiteit. Monitoring van planten en insecten ondersteunen deze 
verwachting. 
 
Overige bermen worden vanaf half augustus geklepeld, dat wil zeggen dat 
het maaisel wordt gekneusd en blijft liggen in de berm.  
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Alleen de verkeersstroken en uitzichthoeken wordt puur vanuit de 
verkeersveiligheid 3 x per jaar gemaaid.  
 
In het algemeen, zodra de provincie groeiplaatsen van beschermde 
soorten in beeld krijgt, wordt dit aan de maai aannemer doorgegeven. De 
ecologisch beheerde bermen zijn de bermen met de meeste potentie voor 
ontwikkelen van een soortenrijke vegetaties en bijhorende soorten.    
 
https://www.zeeland.nl/natuur-en-landschap/bermbeheer 

 

https://www.zeeland.nl/natuur-en-landschap/bermbeheer



